

MONITEUR MULTIPARAMETRIQUE

ECG, SpO₂, PI, ICG, PNI, Fréq., Imprimante

MONITOR MULTIPARAMETER

ECG, SpO₂ IP, ICG, PNI, Freq., Printer

Réf. : RE18040



• Moniteur de soins intensifs robuste et étanche avec écran tactile LED de 12.1" Plus de 16 modes d'analyse de l'arythmie, enregistrement des rapports d'hypoxémie, historique et impression de 200 alarmes d'évènements et liste de 2000 groupes de PNI. Le moniteur offre en standard les technologies de pointe SpO₂, CardioTec™ ECG, ICG, AcuTec™ pour la surveillance de l'hypertension. Le moniteur utilise des technologies parmi les plus performantes comme advanced SpO₂ technology, Nellcor, Respironics, Phasein & Medis - pour mesurer la SpO₂, IICG et l'EtCO₂ et assurer le monitoring du gaz anesthésique.

• *Rugged and waterproof Intensive care monitor with LED Touch Screen, more than 16 modes of arrhythmia analysis, recording of hypoxemia reports, history and printing of 200 event alarms and list of 2000 NIBP groups. PMS 8000 C uses cardioTec™ ECG technology, world leading SPO₂ technology, high precision acuTec™ hypertension monitoring technology as standard configuration. Incorporates the world's best medical technology for SpO₂, ICG, EtCO₂, anesthesia gas monitoring like advanced SPO₂ technology, nellcor, respironics, phasein & Medis.*

	Long. /Length	Larg. /Width	Haut. /Height
RE18040	29 cm	35 cm	17 cm

LIT HOSPITALIER POUR SOINS INTENSIFS

I.C.U. HOSPITAL BED

Réf. : RE18050



• Multifunction electric bed, equipped with battery backup. Central locking castors diam. 150mm. Insert touching switch in the 2pcs side rail at the head side, also a touching switch at the foot board. Detachable head and foot board in PP plastic. Lateral barriers made of PP, controlled by gas spring. Supplied with IV pole mount bracket at 4 corners of the bed frame.

• Lit électrique multifonction, équipé d'une batterie de secours. Roulettes et verrouillage central diamètre 150 mm. Fourni avec écran LCD sur les panneaux tête et pied. Tête détachable et panneau de pied en PP plastique. Barrières latérales en PP, commandés par ressort à gaz. Livré avec support de montage pour tige porte-sérum des 4 côtés du lit.

	Long. /Length	Larg. /Width	Haut. /Height
RE18050	233 cm	105 cm	71 cm